

Protokoll

Styrelsemöte SMC Södermanland | 2026-02-24

Närvarande styrelsemedlemmar:

Katarina Theander, Erik Nilsson Hamrin, Susanne Wilander, Jonny Mattsson, Sofie Lillemets

Övriga:

Maria Nyström

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och frågade om dagordningen kunde godkännas.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Godkännande av föregående protokoll

Protokoll 2026-01-18 är utskickat av sekreteraren.

4. Ekonomi och budget

BU 2026 är klubbad.

Kassör föredrar ekonomin.

=> Inte så mkt o säga. Det kommer in lite anmälningar och därmed deltagaravgifter på de kurser som är öppna (BMW o IBC). Inväntar i skrivande stund vår kostnad för buss resp entrébiljetter. Deltagarvästar beställda.

=> IBC-knixen blev flyttad från planerad 13 juni till 14 juni (dubbelbokning på ETR, svårt o konkurrera med Ba(r)ndagen). Därmed en knix mindre än planerat. Fortsatt diskussion om årets aktiviteter.

KNIX 14/6 = IBC/Ducati-knix

Bussresan till MC-mässan gav svagt minusresultat, men överlag väldigt lyckat.

Råd & Riktlinjer 21-22 mars: 20260209 var följande anmälda Katarina, Agnes, Isak, Frida, Sofie, Roger, Sebbe. Vi har tot 10 platser till förfogande (KUA)

HLR-utbildning. Cecilia kan och är preliminärbokad 12/4 innan årsmötet. Kostnad 4 500 kr.

5. Information

GOE-stipendiet 2025 (delas ut på årsstämman i april 2026) Nomineringar?

Väntar ett varv till och kommer göra någon extra blänkare på Instagram m.m.

Kom ihåg! SMC konferenser:

- Instruktörshelg 28/2 + 1/3
- Storkurshelg 8 - 10 maj 2026 inkl Riks Årsmöte 9 maj 2026.

6. Styrelseärenden/Verksamhetsärenden

- Kalendarium finns på Teams (Möten/filer/Planering 2026)
 - Kursledare ska ses över.
 - Uppdaterad text i kurserna, läs och besluta!
Skickas ut för granskning av Katarina efter mötet.

- Inriktning 2026? Förutom Ung som är riktad aktivitet, vad vill vi mer rikta verksamheten emot?
Ung-verksamheten har varit på paus ett litet tag men verkar ha tagit fart igen.
Susanne har skickat förslag på den ekonomiska biten kring Knixen.
Vi ska fråga Douglas om hur det är tänkt kring det ekonomiska för grus-eventet.
Men kontentan är att SMC ung får täcka för om det kommer för få deltagare för att nå "Break even".
- Årsmöte 12 april är bokat!
 - Vad behöver vi göra till årsmötet?
 - Verksamhetsberättelse. Arbetsuppgiften portioneras;
 - Skapa grund för arbetsdokument - Erik
 - Verksamhetsåret – Erik
 - Medlemsantalet – Erik
 - Föreningens ekonomiska ställning (resultat- & Balans.) – Susanne
 - Anslutna klubbar – Katarina
 - Styrelsen har bestått av – Katarina
 - Styrelsemöten – Erik
 - Bidrag/ekonomi – Susanne
 - Grafisk profil – Katarina
 - Marknadsförings – Jonny
 - Hemsida, Facebook och Instagram – Jonny tar delen om hemsidan + Katarina frågar Agnes om hon kan se över stycket om Sociala medier eller tar det själv.
 - Klubbverksamhet – Erik
 - Kursverksamheten – Katarina frågar om KUA kan se över detta stycke.
 - Touring – Katarina kollar med Tomas
 - Inventarieförteckning (lägg till dB-mätare) – Susanne
 - Förslag verksamhetsinriktning – Katarina
 - Förslag till verksamhetsinriktning – Erik justerar alla får sedan revidera.
 - Kalla till årsmöte + skapa evenemang
 - Katarina kollar på det.
- Valberedningen – hur går det?
 - Blänkare kommer i spalten för rekrytering
 - Maria har förberett utskick för att kolla
 - Katarina och Maria ska kolla över listan på vilka som är uppe för omval och var nyval behövs.
- Mälaren runt, 40 år – Sofie sammankallande
 - Inget nytt att rapportera.
- Distriksambassadör.
Vi har fått en utpekad distriksambassadör som vi bjudit in till årsmötet för att ta första dialog med. Lite oklart än hur rollen ska se ut men värd att tänka på. Kanske extra mycket inför t.ex. Mälaren runt.

7. Medlemsärenden

- Två inkomna nomineringar till GOE-stipendiet.

8. Media

- Tillsättning av informatör.
Jakten pågår.

- Touringansvarig? Behöver inte vara instruktör, kan vara “vem som helst”
Jakten pågår.

9. Övriga frågor

- Kläder - till nästa möte, gör ett grundutbud. Samla ihop beställningarna för att få ner priset.
- Beställ klistermärken till besiktning – Douglas?
- DC-väst? Grön med gula axlar för att tydliggöra DC-jobbet, är det okej?
 - Personlig DC-väst. Om det finns sådan i enlighet med grafisk profil så är det okej på egen bekostnad, bör förankras med Riks.
- Västriktlinjer
Bordläggs.

10. Nästa styrelsemöte

16e mars, 18:00, Teams.

11. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.

Erik Nilsson

Katarina Theander

Sekreterare

Ordförande